
Mit der neuen STEELEVEN Serie setzen wir die bewährte und beliebte Geometrie unserer ELEVEN Karabiner nun auch 
in abriebfestem Stahl um. In zwei Materialvarianten, verzinkter Stahl und Edelstahl, bietet die STEELEVEN Serie für 
jeden Einsatzbereich das passende Modell. Der hochwertige Stahlkarabiner in der verzinkten Variante eignet sich perfekt 
für Indoor-Kletterhallen, die langlebige Ausstattung benötigen. Robust und zuverlässig bietet er beste Performance 
zu einem attraktiven Preis. Für den Einsatz im Freien und in Umgebungen mit korrosiven Einflüssen ist der high-end 
Edelstahlkarabiner die ultimative Lösung. Er ist wahlweise mit oder ohne Splint erhältlich. Beide Varianten sind mit einem 
wartungsarmen Drahtbügel ausgestattet, der für eine mühelose Handhabung und Sicherheit sorgt. 

The new STEELEVEN series represents the next level of our popular ELEVEN sport climbing carabiners. It is available in steel 
or stainless steel for indoor or outdoor applications. The galvanized steel version of the high-quality steel carabiner is perfect 
for indoor climbing gyms that require durable equipment. Robust and reliable, it offers the best performance at an attractive 
price. The stainless-steel version is a high-end solution for outdoor use and corrosive environments. Both versions feature a 
low-maintenance wire gate for effortless handling and safety.
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Der STEELEVEN in Edelstahl mit Drahtbügel, mit oder 
ohne Splint. STEELEVEN stainless steel carabiner with 
wiregate. Available with or without splint.

ART.NO. MATERIAL & FINISH FEATURES UVP/RRP AVAILABLE

NE96A   stainless steel pol. wiregate 16,50 EUR Fall 2024

NE96A-L   stainless steel pol. wiregate / splint 20,50 EUR Fall 2024

UIAA 121

26 kN 9 kN

102/60 mm

11 kN 117 g
118 g

23 mm EN 12275

AUSTRIA

stainless 
steel

STEELEVEN stainless steel

STEELEVEN

STEELEVEN steel
Der STEELEVEN in Stahl mit Drahtbügel.
STEELEVEN steel carabiner with wiregate.

ART.NO. MATERIAL & FINISH FEATURES UVP/RRP AVAILABLE

TE96Z   steel zinc-plated wiregate 14,00 EUR Fall 2024

UIAA 121

25 kN 9 kN

102/60 mm

9 kN 118 g

23 mm EN 12275

AUSTRIA

steel
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wartungsarmer Drahtbügel
low-maintenance wire gate

11 bzw. 20 cm Polyamidschlinge
11 or 20 cm polyamide sling

7 mm Rapidglied8 mm Rapidglied
8 mm maillon rapide 7 mm maillon rapide

STEELEVEN Indoor Express Set STEELEVEN Outdoor Express Set

ART.NO. MATERIAL & FINISH FEATURES LENGTH UVP/RRP AVAILABLE

QI11X-AA  stainless steel polished for permanent use outdoors 11 cm 36,80 EUR Fall 2024

QI20X-AA  stainless steel polished for permanent use outdoors 20 cm 38,20 EUR Fall 2024

ART.NO. MATERIAL & FINISH FEATURES LENGTH UVP/RRP AVAILABLE

QS11X-AA  steel zinc-plated for permanent use indoors 11 cm 21,00 EUR Fall 2024

QS20X-AA  steel zinc-plated for permanent use indoors 20 cm 22,40 EUR Fall 2024

aus Stahl 
out of steel

aus Edelstahl
out of stainless steel

>> note the latest UIAA release concerning stress corrosion  <<

>> note the latest UIAA release concerning stress corrosion  <<

STEELEVEN Indoor Express Set

STEELEVEN Outdoor Express Set

Das STEELEVEN Indoor Express Set eignet sich perfekt für den Innenbereich von Kletterhallen, die langlebige Ausstattung 
benötigen. Robust und zuverlässig bietet es beste Performance zu einem attraktiven Preis. Der verzinkte Stahlkarabiner in 
der bewährten ELEVEN Karabinerform ist mit einem wartungsarmen Drahtbügel versehen. Gemeinsam mit einer 11 bzw. 20 
cm Polyamid-Schlinge und dem verzinkten 8 mm starken Rapidglied bildet er ein hochwertiges Express-Set. 

The STEELEVEN indoor quickdraw set is perfect for indoor climbing gyms that require durable equipment. Robust and 
reliable, it offers the best performance at an attractive price. The set consists of a galvanized steel ELEVEN carabiner with a 
low-maintenance wire gate, an 11 or 20 cm polyamide sling, and a galvanized 8 mm thick rapid link.

Das STEELEVEN Outdoor Express Set ist die ultimative Lösung für den Einsatz im Freien und in Umgebungen mit korrosiven 
Einflüssen. Der high-end Edelstahlkarabiner in der bewährten ELEVEN Karabinerform mit 1,1 Tonnen Karabiner-offen-
Bruchlast ist mit einem wartungsarmen Drahtbügel versehen. Gemeinsam mit einer 11 bzw. 20 cm Polyamid-Schlinge und 
dem 7 mm Edelstahl-Rapidglied bildet er ein hochwertiges Express-Set.

The STEELEVEN outdoor quickdraw set is a high-end solution for permanent use outdoors and in corrosive environments. 
The set consists of a high-end stainless-steel ELEVEN carabiner with 1.1 tons carabiner open breaking load and a low-
maintenance wire gate, an 11 or 20 cm polyamide sling, and a 7 mm stainless steel maillon rapide.

FEATURES



Mit den neuen ELEVEN Raw Express Sets sparst du nicht nur Geld, sondern 
auch wertvolle Ressourcen. Der sparsame Einsatz von Eloxal gewährleistet die 
Unterscheidbarkeit der Karabiner und setzt dennoch auf Ressourcenschonung in der 
Verarbeitung. Auf sein Wesentliches reduziert, bietet das Express Set mit 1,1 Tonnen 
Karabiner-offen-Bruchlast, der breiten Seilauflage und dem Tanga, der den Karabiner 
in Position hält, nach wie vor die bewährten Features unserer ELEVEN Alu-Serie. Durch 
seine puristische Farbgebung glänzt der neue ELEVEN Raw in schlichter Eleganz vom 
Fels und passt zu jedem Outfit. 

The new ELEVEN Raw quickdraw set is kind to your wallet as well as our planet. Only 
the carabiner on the rope side is anodized, which makes it easy to distinguish from one 
another, but is also resource-friendly. 
The ELEVEN Raw series is reduced to its essentials but has all the tried-and-tested 
features of the ELEVEN aluminum series. It comes with a 1.1-ton carabiner open 
breaking load, the wide rope support and the TANGA that holds the carabiner in place. 
With its purist color scheme, the new ELEVEN Raw radiates simple elegance and goes 
with any outfit.

ART.NO. MATERIAL & FINISH FEATURES LENGTH UVP/RRP AVAILABLE

QE11K-ADT.6   alu anodized set of 6 11 cm 120,00 EUR Fall 2024

25 kN 8 kN 102/58 mm11 kN 117 g

UIAA 12122/24 mm EN 12275
EN 566

AUSTRIA

ELEVEN RAW



Mount Brushmore ist eine umweltfreundliche, vegane Boulderbürste, die in einer 
kleinen Manufaktur in Osttirol hergestellt wird. Für den Bürstenkopf wird Restholz 
herangezogen und verwertet. Der Aufsatz besteht aus robusten veganen Arenga-
Pflanzenfasern. Die Bürste eignet sich perfekt zum Säubern von Klettergriffen am 
Fels oder in der Kletterhalle und wird dir lange gute Dienste erweisen. Dank ihrer 
ausgeklügelten, ergonomischen Form liegt die Bürste besonders angenehm in der Hand 
und sorgt für eine mühelose Handhabung – egal, ob du Rechts- oder Linkshänder bist. 
Gelocht und mit praktischer Schnur versehen, kannst du sie einfach dahin hängen, wo 
du sie griffbereit haben möchtest.

Übrigens, deine Mount Brushmore Boulderbürste ist dein ganz persönliches Unikat. Je 
nach verwendeter Holzart variiert Farbe und Maserung. 

Mount Brushmore is your environmentally friendly, vegan bouldering brush. It is crafted 
in a small factory in East Tyrol. Leftover wood is used for the brush head, and the 
bristles are made from robust Arenga plant fibers. Mount Brushmore is built to last and 
will serve you well for many climbs. It is perfect for cleaning holds on the rock or in the 
gym. Thanks to its ingenious, ergonomic shape, the brush is particularly comfortable 
to hold and ensures effortless handling - regardless of whether you are right-handed 
or left-handed. Perforated and equipped with a practical cord, you can attach it to your 
harness or wherever you need it handy. 

By the way, your Mount Brushmore boulder brush is one of a kind. The color and grain 
of the material vary depending on the type of wood used.

ART.NO. MATERIAL & FINISH DIMENSION UVP/RRP AVAILABLE

ZU02BB wood, natural Arenga plant fibers 15,5 x 1,5 cm 14,00 EUR Fall 2024

MOUNT BRUSHMORE Bouldering brush

102 g

AUSTRIA



Die neue COBRA® FM Retrofit RnR basiert auf dem patentierten COBRA® Quick Release 
Verschlusssystem und wurde mit einer brandneuen Repair and Replace (RnR) Funktion 
erweitert. Der clevere Schlitz am Hauptteil ermöglicht das einfache Austauschen einer 
abgenutzten oder gebrochenen Schnalle in einer bestehenden Gurtbandschlaufe. 
Genauso, wie man es braucht. Schnell, einfach und unkompliziert. Die COBRA® FM 
Retrofit RnR eignet sich perfekt zum Nachrüsten an Rucksäcken, Taschen, Gürteln und 
Befestigungsriemen. Sie ist leicht, kompakt, stabil und zuverlässig. Die Bruchfestigkeit 
der Schnalle wird durch die zusätzliche Funktion nicht beeinträchtigt. Aufgrund der 
Leichtbauweise darf die Schnalle nicht an lasttragenden Stellen angebracht werden (keine 
PSA-Komponente). 

The COBRA® FM Retrofit RnR is based on our patented COBRA® Quick Release technology 
for a secure lock. It is equipped with a brand-new Repair and Replace (RnR) feature. The 
clever slot on the main part makes it easy to replace a worn-out or broken buckle in your 
webbing loop. Quick, easy, and hassle-free. 
The COBRA® FM Retrofit RnR is a perfect technical element for retrofitting your backpacks, 
bags, belts and all sorts of fastening straps. It is light, compact, stable and reliable. The 
new RnR function does not affect the breaking strength of the buckle. Due to its lightweight 
design, the buckle is not intended for load-bearing applications (no PPE).

COBRA® FM Retrofit Repair and Replace (RnR)

HOW TO REPAIR AND REPLACE

REMOVE DAMAGED 
BUCKLE

INSERT THE WEBBING LOOP 
INTO THE SLOT AT THE FEMALE 

PART

AND YOU ARE 
READY TO GO!

USE THE ADJUSTER BAR ON 
THE MALE PART OF THE BUCK-

LE TO THREAD IT INTO THE 
WEBBING

Wir freuen uns auf deine Anfrage. Kontaktiere uns! We look forward to your request. Contact us!  
sales@austrialpin.at I +43 5225 65248-0

INTERESSIERT? INTERESTED?

ART.NO. UVP/RRP AVAILABLE

FM20KVF-RR.1 19,55 EUR Fall 2024

FM25KVF-RR.1 20,00 EUR Fall 2024

AUSTRIA

aluminium

B

C

D

FM**KVF-RR

mm A B C D E g

20 11 4 33 46 9 18

25 11 4 38 47 9 19

E On request available in various coating options.

A

REPAIR AND  
REPLACE NOW!


